

Subject:- Movement of Furniture.

F.3.

160

From:- 165 Town Major, Lubbecke.

To:- Der Burgermeister, Lubbecke.

D/27/159

Further to my letter F.3 of 6 Aug 45. If I have in the future any complaints that the civilians are taking out of their houses anything over and above what they are permitted to take according to my above-quoted letter, it will mean that instead of being given 2 to 3 days to move from their houses, they will be given only 4 hours notice and during this 4 hours there will be an armed sentry on the door to see that they do not take any additional property with them.

As regards getting permission from the officer taking over the billet to take furniture other than as previously listed, this permission must be that of Major Kirk, the Camp Commandant of the Control Commission in Lubbecke.



*Major*

Lubbecke.  
20 Aug 45.  
JE.

Major.  
165 Town Major.

Vom: Town Major 165, Lubbecke

160

An: Herrn Bürgermeister, Lubbecke.

Sollten in Zukunft irgendwelche Klagen bei mir eintreffen, dass Bürger, die räumen müssen, nicht freigegebene Gegenstände (sh. anhängendes Schreiben) mitnehmen, so wird das zur Folge haben, dass statt der Räumungsfrist von 2 oder 3 Tagen nur eine solche von vier Stunden gegeben wird, und während dieser 4 Stunden wird sich eine bewaffnete Wache an der Tür befinden, um zu überwachen, dass kein zusätzliches Eigentum von den räumenden Personen mitgenommen werden kann.

Soll eine Erlaubnis erwirkt werden, andere als auf der Liste genannte Gegenstände zwecks Mitnahme frei zu bekommen, so müsste diese Erlaubnis von Herrn Major Kirk, Camp Commandant der Control Commission in Lubbecke, gegeben werden.

Lubbecke, den 20. August 1945

Gez. Unterschrift  
Major.

165 Town Major.

*h. 20. 24. 85*

*1) Abgabe des Inventars aus dem Lagerhaus der G. M. A. ...*  
*2) Abgabe des Inventars aus dem Lagerhaus der G. M. A. ...*  
*G. M. A. ...*  
*...*  
*...*  
*...*

*Um 24. 8. 1945*  
*...*  
*...*